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 PROTOKÓŁ NR VII/2019 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 18 CZERWCA 2019 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych – 15 

Liczba obecnych – 14 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

Zaproszeni goście, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Budziszewice za 2018 rok. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia Wójtowi Gminy Budziszewice wotum zaufania, 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2018 rok, 

3) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Budziszewice, 

4) zmiany budżetu gmina na 2019 rok, 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu (na budowę chodnika w 

Rękawcu), 

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu (na remont chodnika w 

Budziszewicach), 

8) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Budziszewice oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 

września 2019 roku, 

9) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021, 

10) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice. 

6. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2018”. 

7. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej. 

8. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Sprawy różne. 

11.  Zakończenie obrad. 
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PUNKT  1 
               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  dokonał otwarcia VII  sesji Rady Gminy 
Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że na 15 radnych obecnych jest 14. 
 
PUNKT  2 
                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poinformował, że do porządku obrad, który wszyscy 

otrzymali proponuje się wprowadzenie jednej zmiany polegającej na dodaniu kolejnego podpunktu w 

puncie 5 tj. podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice. 

Następnie przedstawił porządek obrad, po czym zapytał o uwagi.   

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad, w 

wyniku czego: 

 za głosowało       –  14 

 przeciw                 –  0 

 wstrzymało się   –  0 

Porządek przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI 

 

Protokół Nr VI/2019 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z VI sesji 

Rady Gminy, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  14 

 przeciw                 –  0 

 wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
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Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
PUNKT 4 
              ROZPATRZENIE RAPORTU O STANIE GMINY BUDZISZEWICE ZA 2018 ROK 
 
Wójt – Marian Holak – powiedział, że jest to pierwszy taki dokument. Obowiązek jego przygotowania 

wynika z nowelizacji ustawy o samorządzie gminnym.  

Będzie on rozpatrywany na sesji przed udzieleniem absolutorium. 

Następnie pokrótce omówił Raport, po czym poprosił o pytania. 

Nadmienił jeszcze, że dobra sytuacja finansowa, w której się znajdujemy wynika z tego, że staramy 

się zmniejszać koszty. Nie mamy samochodu służbowego, sekretarki w sekretariacie, radcy 

prawnego, zakładu usług komunalnych czy instytucji kultury. Powoduje to, że każdego roku możemy 

coś zrobić. 

Radny – Władysław Pawelec – powiedział, że dobrze, iż taki dokument powstał. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że jest to kompendium wiedzy o gminie i pokazuje w jakim 

kierunku zmierzają nasze działania. Z tego dokumentu wynika, że zrobiliśmy kawał dobrej roboty. 

Mam nadzieję, że dalej tak będzie, że nasze dzieci będą dobrze oceniać to co robimy, bo uważam, że 

postępujemy słusznie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – porównał naszą gminę do gminy o wiele większej – 

Puszczy Mariańskiej. Dodał, że chciałby aby wszyscy zauważyli to, że dobrze gospodarujemy. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że nie sztuką jest się chwalić, że zrobiło się to co robią 

wszyscy. Ale my robimy przecież takie rzeczy, których inni nie robią np. nowy budynek dydaktyczny. 

Radny – Jarosław Olszówka – zapytał o 32.000,00zł na sprzęt dla straży. 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że są to środki z funduszu Sprawiedliwości. 

Dodał, że ostatnio ukazał się ranking gmin za 2018 rok. Na 1540 gmin wiejskich nasz gmina znalazła 

się na 458 miejscu.  Jest to duży sukces. Jesteśmy na 4 miejscu w Powiecie Tomaszowskim. Przed 

nami są Ujazd, Tomaszów Mazowiecki i Inowłódz. 

Następnie podziękował za współpracę również sołtysom. 

Radna – Barbara Deperasińska – starajmy się, aby następne lata były jeszcze lepsze, a chociaż nie 

gorsze. 

Wójt- Marian Holak – planujemy nie mniej, a może nawet więcej. 

Raport o stanie Gminy stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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PUNKT 5 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) udzielenia Wójtowi Gminy Budziszewice wotum zaufania, 

 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał, kto jest za udzieleniem Wójtowi Gminy 

Budziszewice wotum zaufania, w wyniku czego: 

 za głosowało    – 14 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się – 0 

Wotum zaufania udzielono. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych  w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie Komisji nie wnieśli uwag do projektu tej uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu 

opowiedzieli się za udzieleniem Wójtowi wotum zaufania. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał treść uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Budziszewice wotum zaufania. 

Projekt uchwały w tej sprawie w załączeniu. 

Uchwała nr VII/35/2019 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Budziszewice wotum zaufania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2018 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak –  przypomniała, że budżet gminy na 2018 rok uchwalony 

został Uchwałą nr XXVIII/164/2017 w dniu 28 grudnia 2017 roku. W chwili uchwalania budżetu plan 

dochodów wynosił 13 315 736,21zł, zaś plan wydatków  15 697 027,01zł.  
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W ciągu roku trzydzieści cztery razy dokonywano zmian budżetu i w budżecie gminy. Osiem razy w 

drodze uchwał zmian dokonywała Rada Gminy, zaś dwadzieścia sześć  razy w drodze Zarządzeń zmian 

dokonywał Wójt. 

Zmiany dokonane przez Wójta Gminy dotyczyły  zmiany planu wydatków w ramach działu, 

zwiększenia planu wydatków i dochodów w zadaniach własnych i zleconych z tytułu otrzymanych 

dotacji celowych oraz przenoszenia wydatków z rezerwy ogólnej. 

W wyniku dokonanych zmian plan dochodów ogółem zwiększono o kwotę 127.399,49zł,  z tego 

dochody bieżące zwiększono o 291.924,49zł, a dochody majątkowe zmniejszono o 164.525,00zł. Plan 

przychodów ogółem zwiększono  o  539.343,00zł, przy czym przychody z tytułu kredytów i pożyczek 

zmniejszono o 109.570,00zł, a z tytułu wolnych środków zwiększono o zwiększono o kwotę 

648.913,00zł.  Plan wydatków ogółem zwiększono o kwotę 666.742,49zł, przy czym wydatki bieżące 

zwiększono o 679.666,49zł, a wydatki majątkowe zmniejszono o 12.924,00zł. 

Na koniec 2018 roku po dokonanych zmianach plan dochodów wynosił 13.443.135,70zł, z tego 

dochody bieżące 10.146.500,49zł, dochody majątkowe 3.296.635,21zł, zaś plan wydatków ogółem 

wynosił 16.363.769,50zł, z tego wydatki bieżące 9.396.571,50zł, wydatki majątkowe 6.967.198,00zł, 

plan przychodów 3.939.343,00zł i plan rozchodów 1.018.709,20zł. 

Następnie poinformowała, że dochody za 2018 rok zostały wykonane w kwocie 13.310.547,24zł,        

co stanowi 99,01% planu, przy czym dochody bieżące wykonano w 100,96%, a dochody majątkowe  

w 93,02%.  

Wydatki wykonano w kwocie 15.835.719,66zł, co stanowi 96,77% planu wydatków, z tego wydatki 

bieżące wykonano w 95,85% a wydatki majątkowe w 98,01%. 

Następnie przedstawiła Informację z realizacji inwestycji zaplanowanych na 2018 rok. 

Przypomniała, że plan nakładów inwestycyjnych na 2018 rok wynosił  6.967.198,00zł.                                 

Z zaplanowanych środków wydatkowano kwotę 6.828.811,75zł, co stanowi 98,01% planu. 

W ramach zaplanowanych środków rozpoczęto lub kontynuowano następujące inwestycje: 

1) Budowa zero energetycznego pasywnego budynku dydaktycznego przy Zespole Szkół w 

Budziszewicach – przedsięwzięcie z WPF – w wyniku realizacji inwestycji wybudowano budynek 

dydaktyczny bez podpiwniczenia wraz z instalacjami wewnętrznymi, zewnętrznymi i 

elektrycznymi. Inwestycja. 

Zadanie było realizowane przy udziale środków z Unii Europejskiej. Operacja realizowana była w 

latach 2015 -2018. Wydatki poniesione w roku 2018 wyniosły 4.729.380,01zł i sfinansowane 

zostały z środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Łodzi w formie dotacji w 

kwocie 111.909,00zł i pożyczki  w wysokości 261.133,00zł, środków Unii Europejskiej otrzymanych 

w formie zaliczki w wysokości 2.060.285,58zł  i środków własnych 2.296.052,43zł. W roku 2019 po 

rozliczeniu operacji Gmina otrzyma refundację środków z Unii Europejskiej w kwocie 228.920,63 

zł. Łączny koszt zadania wyniósł 4.770.954,01 zł. 

2) Budowa kanalizacji sanitarnej z kanałami bocznymi i przepompowniami  w miejscowości 

Budziszewice (ul. Kolejowa, Szkolna, Leśna) oraz sieci wodociągowej w miejscowości 

Budziszewice etap II – przedsięwzięcie z WPF – w roku 2018 wykonano drugi etap 

przedsięwzięcia tj. wykonano sieć kanalizacyjną wraz z przepompownią na ul. Leśnej o łącznej 

długości 1179 m. Wydatki poniesione w roku sprawozdawczym wyniosły 1.360.959,07 zł i 

sfinansowane zostały z środków własnych gminy w kwocie 321.669,07zł, z pożyczki z WFOŚ i GW 

w Łodzi w wysokości 334.705,00 zł i pożyczki z budżetu państwa na prefinansowanie w kwocie 

704.585,00 zł. 

Łączny koszt II etapu przedsięwzięcia netto wyniósł 1.110.844,54 zł, brutto 1.365.527,47zł.                                                                                 

Zadanie było realizowane  z udziałem z środków z Unii Europejskiej.  

Kwota refundacji z środków Unii Europejskiej wyniesie 705.349,00 zł.; 
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3) Rozbudowa budynku Domu Ludowego w Mierznie – przedsięwzięcie z WPF – w ramach 

inwestycji dobudowano kotłownię z pomieszczeniami higieniczno-sanitarnymi, wykonano roboty 

wykończeniowe, instalację elektryczną, wodno-kanalizacyjną, c.o. i gazową oraz przeprowadzono 

remont pomieszczeń już istniejących. Wydatki poniesione w roku 2018 wyniosły 271.445,75 zł i 

sfinansowane zostały z środków WFOŚ i GW w Łodzi w formie dotacji -21.540,00 i pożyczki 

32.312,00zł oraz z środków własnych Gminy 217.593,75 zł. 

      Przedsięwzięcie było realizowane w latach 2016-2018. Łączny koszt zadania wyniósł 290.387,75 zł. 

4) Przebudowa drogi w miejscowości Helenów – przedsięwzięcie z WPF –  wykonano na 

podbudowie z kruszywa łamanego nawierzchnię jezdni z betonu asfaltowego na odcinku 780 m i 

szerokości 4m oraz pobocza o szer.0,5m z tłucznia oraz oznakowanie pionowe. 

Wydatki poniesione w roku sprawozdawczym wyniosły 234.548,06 zł i sfinansowane zostały z 

środków Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych w wysokości 58.140,00zł i środków własnych 

176.408,06 zł.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Inwestycja była realizowana w latach 2017-2018. Łączny koszt inwestycji wyniósł 240.548,06zł.  

5) Kompleksowy system gospodarki odpadami komunalnymi i niebezpiecznymi dla obszaru 

Podregionu Północnego Województwa Łódzkiego wraz z budową zakładu zagospodarowania 

odpadów – przedsięwzięcie z WPF – zadanie inwestycyjne jest realizowane przez Związek 

Międzygminny „BZURA” ,którego członkiem jest Gmina Budziszewice. W 2018 roku Gmina 

przekazała  środki na ww przedsięwzięcie w kwocie 24.409,00 zł (t.j. w wysokości udziału 

przypadającego gminie); 

6) Odnawialne źródła energii w Gminie Budziszewice – przedsięwzięcie z WPF- wykonano studium 

wykonalności. Koszt wykonanych prac wyniósł 6.150,00 zł i sfinansowany został z środków 

własnych gminy; 

7) Pomoc finansowa dla Powiatu Tomaszowskiego na budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej 

nr 1303E w miejscowości Rękawiec –na podstawie  uchwał Rady Gminy - Gmina przekazała do 

Powiatu kwotę 160.000,00 zł na budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1303E w 

miejscowości Rękawiec; 

8) Termomodernizacja hydroforni w Zalesiu – w ramach inwestycji wykonano docieplenie ścian 

płytami styropianowymi o gr. 10cm oraz wykonano elewację budynku. Łączny koszt 

termomodernizacji wyniósł 17.381,04 zł i sfinansowany został z środków własnych Gminy. 

9) Budowa ogólnodostępnej siłowni zewnętrznej w miejscowości Węgrzynowice – w ramach 

inwestycji dostarczono i wykonano montaż pięciu urządzeń  do ćwiczeń na powietrzu. 

Łączny koszt zadania wyniósł 24.538,82 zł i sfinansowany został z środków własnych Gminy. 

10) Przebudowa drogi w miejscowości Zalesie – przedsięwzięcie z WPF – w roku sprawozdawczym 

przeprowadzono pięć postępowań przetargowych. Z uwagi na fakt, iż we wszystkich 

postępowaniach  przetargowych wartości oferowane znacznie przekraczały środki finansowe 

zabezpieczone na przedsięwzięcie podjęto decyzję o przesunięciu realizacji zadania na rok 2019. 

Następnie powiedziała, że Gmina Budziszewice w 2018 roku  zaciągnęła  zobowiązania z tytułu 

kredytów i pożyczek w łącznej kwocie 3.289.531,00 zł.  

Ponadto w roku sprawozdawczym Gmina spłaciła zaciągnięte wcześniej kredyty i pożyczki. 

Poinformowała, że zobowiązania Gminy na koniec 2018 roku z tytułu zaciągniętych kredytów i 

pożyczek wynosiły 3.638.207,00zł, co stanowi 27,33% wykonanych dochodów. 

Powiedziała również, że w 2018 roku Gmina Budziszewice nie przeprowadzała przetargu na zbycie 

nieruchomości stanowiących mienie Gminy. 

W  2018 roku dokonana została tylko bezgotówkowa zamiana działek położonych w obrębie 

ewidencyjnym Budziszewice. Zamiany działek dokonano w celu poszerzenia istniejącej drogi gminne 

oraz w celu poszerzenia nieruchomości gminnej. 
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Następnie odczytała Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi               

w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Budziszewice z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Przedmiotowa opinia stanowi  załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o pytania. 

Pytań  nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych  w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja opowiedziała się za przyjęciem sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Sportu nie 

wnieśli uwag do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia przedmiotowych sprawozdań. 

Opinie  Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, w wyniku czego: 

 za głosowało       –  14 

 przeciw                 –  0 

 wstrzymało się   –  0 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał treść uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Uchwała Nr VII/36/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok  stanowi  załącznik do niniejszego protokołu. 

Załączniki do protokołu stanowią również sprawozdania finansowe oraz sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2018 rok, jak również projekt w/w uchwały. 
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3) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy - Elżbieta Andryszczak - przypomniała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

z wnioskiem o udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium Wójtowi występuje do Rady Gminy 

Komisja Rewizyjna. 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Budziszewice na posiedzeniu w dniu 29 maja 2019 roku wypracowała 

wniosek o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2018 rok. 

Wniosek ten został radnym przesłany. 

Przesłano go również do zaopiniowania Regionalnej  Izbie Obrachunkowej. 

Następnie poprosiła Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  o odczytanie opinii otrzymanej z Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Dorota Kowalczyk - odczytała Uchwałę Nr III/142/2019 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 04 czerwca 2019 roku w sprawie opinii 

dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Budziszewice w sprawie absolutorium za 2018 

rok. 

W/w uchwała w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów poparli przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za udzieleniem Wójtowi 

absolutorium za 2018 rok, w wyniku czego:  

• za przyjęciem     - 14 

• przeciw                - 0 

• wstrzymało się  - 0 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał treść uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Budziszewice. 

Uchwała Nr VII/37/2019 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Budziszewice stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik do protokołu stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

/ Ogłoszono 10-minutową przerwę./ 

 

4) zmiany budżetu Gminy na 2019 rok, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – omówiła proponowane zmiany budżetu, po czym poprosiła 

o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji zaakceptowali proponowane zmiany budżetu gminy. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2019 rok, po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 14 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała nr VII/38/2019  w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2019 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 
Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak– powiedziała, że zmiany WPF są konsekwencją zmian w 
budżecie gminy. 
Następnie omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Budziszewice.  
Objaśnienia do Zmiany WPF stanowią załącznik do uchwały w tej sprawie. 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że członkowie Komisji opowiedzieli się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie,  w 

wyniku czego: 

 za głosowało    – 14 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
 
Uchwała nr VII/39/2019  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu (na budowę chodnika w 

Rękawcu), 

 
Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  -  wyjaśnił, że uchwała ta jest konsekwencją zmian 

wprowadzonych do budżetu. Aby jednak możliwe było udzielenie pomocy Powiatowi musi zostać w 

tej sprawie podjęta odrębna uchwała. 

Radny – Jarosław Olszówka – zapytał kiedy będzie wykonany ten chodnik. 

Wójt – Marian Holak – myślę, że przetarg odbędzie się w lipcu, a wykonanie w sierpniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja poparła przedmiotowy projekt uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku 

czego: 

 za głosowało    – 14 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
 
Uchwała nr VII/40/2019  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 
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7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu (na remont chodnika w 

Budziszewicach), 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak  -  wyjaśnił, że chodnik w Budziszewicach remontowany 

będzie w ramach wydatków bieżących. Chodzi o odcinek od skrzyżowania do OSP. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie Komisji opowiedzieli się za przyjęciem tej uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja poparła przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku 

czego: 

 za głosowało    – 14 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr VII/41/2019  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

8) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Budziszewice oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 

września 2019 roku, 
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Inspektor UG – Małgorzata Wójcik – wyjaśniła, że poprzednia uchwała określająca obwody 

podejmowana była przez Radę Gminy w 2017 roku na skutek wejścia w życie nowego prawa 

oświatowego. Uchwała ta określiła obwody na czas przejściowy tj. do momentu całkowitej likwidacji 

gimnazjów tzn. do 31 sierpnia br. 

Obecna uchwała reguluje tą sprawę na czas od 1 września 2019 roku. 

Merytorycznie nic  się nie zmieni. Na terenie Gminy funkcjonuje jedna szkoła, której obwód obejmuje 

wszystkie miejscowości z naszego terenu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt tej uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Budziszewice oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku, po czym poddał go 

pod głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 14 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr VII/42/2019  w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Budziszewice oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały oraz opinia Łódzkiego Kuratora Oświaty o projekcie. 
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9) uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2019-2021, 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek  – powiedział, że projekt uchwały omawiany był w 

trakcie posiedzeń Komisji, po czym poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - poprosił o przedstawienie opinii wypracowanych w 

tej sprawie przez Komisje Rady Gminy. 

Radny – Andrzej Mucha – Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- 

poinformował, że Komisja poparła projekt tej uchwały. 

Radna – Barbara Woźniak - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i 

Sportu - powiedziała, że Komisja opowiedziała się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Opinie Komisji w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2019-2021, po czym poddał go pod głosowanie,  w 

wyniku czego: 

 za głosowało    – 14 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr VII/43/2019  w sprawie uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 

2019-2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

10) Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice, 

 

 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – powiedziała, że w związku z tym, iż rozpoczęła się nowa kadencja 

musi zostać podjęta nowa uchwała określająca wysokość wynagrodzenia Wójta Gminy.  
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Obecne wynagrodzenie ustalone było w 2017 roku. W ubiegłym roku w sierpniu, w związku ze 

zmianą przepisów,  podejmowana była uchwała w tej sprawie, ale ona utrzymała wynagrodzenie na 

poziomie roku 2017. 

Proponujemy aby wynagrodzenie przedstawiało się następująco: 

- wynagrodzenie zasadnicze – na dotychczasowym poziomie – 4.700,00zł- jest to max stawka, 

- dodatek funkcyjny –wynosił 1.600,00zł, proponujemy 1.900,00zł – czyli 300,00zł więcej, 

- dodatek specjalny – wynosił 2.520,00zł, proponujemy 2.640,00zł – czyli o 120,00zł więcej, 

- dodatek stażowy – pozostaje bez zmian 20% wynagrodzenia zasadniczego. 

W sumie więc proponuje się  podwyższyć wynagrodzenie o 420,00zł brutto. 

Radny – Mirosław Matysik – może wstrzymajmy się z tym do momentu powstanie wieży 

telefonicznej. 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – powiedziała, że Wójt co mógł, to już w tej sprawie zrobił. 

Wybudowanie wieży nie należy do zadań Wójta, a Wójt robi w tej sprawie co może. W tej chwili więc 

sprawa ta nie może zaważyć na tej decyzji. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał czy to jest wniosek formalny. 

Radny – Mirosław Matysik – powiedział, że nie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 14 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław nieobecny 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr VII/44/2019  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Budziszewice stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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PUNKT 6 

PRZEDSTAWIENIE SPRAWOZDANIA Z REALIZACJI „ROCZNEGO PROGRAMU WSPÓŁPRACY 

GMINY BUDZISZEWICE Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ PODMIOTAMI 

WYMIENIONYMI W ART.3 UST.3 USTAWY Z DNIA 24 KWIETNIA 2003 ROKU O 

DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU PUBLICZNEGO I O WOLONTARIACIE NA ROK 2018” 

 

Inspektor UG –Małgorzata Wójcik - przedstawiła sprawozdania z realizacji „Rocznego programu 

współpracy gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2018” 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT  7   

               PRZEDSTAWIENIE OCENY ZASOBÓW POMOCY SPOŁECZNEJ 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Budziszewicach – Agnieszka Malinowska- 

przedstawiła Ocenę zasobów pomocy społecznej. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przedmiotowa Ocena  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PUNKT 8 
               INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI  
              RADY GMINY 
 
Wójt – Marian Holak – powiedział, że w czasie od ostatniej sesji: 

 przygotowujemy wniosek o dofinansowanie termomodernizacji szkoły i Sali gimnastycznej. Trzeba 

go złożyć do 12 lipca. Chcielibyśmy aby w przyszłym roku zadanie to było realizowane; 

 budowana jest droga w Zalesiu; 

 podpisaliśmy umowę na przyłączenie gazu do miejscowości Budziszewice. Budowany będzie 

zbiornik, chcielibyśmy aby w przyszłym roku podłączony został budynek szkoły i Urzędu; 

 wydane zostało pozwolenie na budowę masztu telefonicznego koło oczyszczalni; 

 będziemy przygotowywać wniosek o dofinansowanie budowy kanalizacji na ulicy Sadowej; 

  w okresie do 31 sierpnia 2019 roku wprowadzamy ograniczenia w poborze wody z wodociągów 

gminnych. Ograniczenia będą polegały na zakazie poboru wody, w godzinach od 6.00 do 22.00, do 

podlewania trawników, ogródków, mycia samochodów czy napełniania basenów. Prośba do 

sołtysów o rozpowszechnienie komunikatu w tej sprawie; 

 Prośba o cierpilwość w kwestii naprawiania ubytków na drogach. Firma, która zawsze nam to robi 

ma obecnie pilną pracę na drodze S8; 

Radny – Mirosław Matysik – jak ograniczy się podlewanie ogródków warzywnych to nic z nich nie 

będzie. 

Wójt – Marian Holak – można to robić po 22.00. 
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PUNKT 9 i 10 

                    ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

                    SPRAWY RÓŻNE 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – poinformowała, że w 2018 roku na podstawie uchwały 

Rady Gminy Nr VII/35/07 z dnia 28 czerwca 2007 roku Wójt Gminy oraz kierownicy jednostek 

organizacyjnych nie umarzali żadnych zaległości, nie odraczali terminów spłaty całości lub części 

należności, nie rozkładali płatności na raty - należności co do których nie ma zastosowania ordynacja 

podatkowa. 

W/w informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny – Mirosław Matysik – w szkole nie działają podobno tablice i laptopy. 

Radna – Barbara Woźniak –  będą kupowane nowe. 

Po czym zapytała czy przy remoncie dachu na przedszkolu uwzględniony został remont dachu na 

komórce. 

Wójt – Marian Holak – tylko na przedszkolu, ale może przy okazji – zobaczymy. 

Radna – Barbara Woźniak – w tej komórce przechowywane są stoliki, ale one niszczeją, bo tam się 

leje. 

 

PUNKT 11 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – dziękując wszystkim za przybycie zamknął VII sesję 

Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

(-)Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                              (-) Janusz Trzonek 

 


